



ENERGY POLICY

سياسة الطاقة

Riyadh Cables Group Company, achieving energy performance improvement is prime and important objective for sustainable development and achieving growth.

تؤمن شركة مجموعة كابلات الرياض بأن تطوير وتحسين أداء للطاقة هو هدف رئيسي ومهم للتنمية المستدامة وتحقيق النمو

We are committed to

ونحن ملتزمون بـ

- Ensure the availability of information and necessary resources to achieve objectives and energy targets.
- Satisfy applicable legal requirements and other requirements related to energy efficiency, energy use and energy consumption.
- Continual improvement of energy performance and the EnMS;
- Support the procurement of energy efficient products and services that impact energy performance.
- Support design activities that consider energy performance improvement.
- Ensure this policy is communicated at all levels within the organization and available to interested parties as appropriate.

- ضمان توافر المعلومات والموارد اللازمة لتحقيق الأهداف المرجوة للطاقة.
- تلبية المتطلبات القانونية المعمول بها والمتطلبات الأخرى المتعلقة بكفاءة الطاقة واستخدام الطاقة واستهلاكها.
- التحسين المستمر لأداء الطاقة ونظام إدارة الطاقة.
- دعم شراء المنتجات والخدمات الموفرة للطاقة التي تؤثر على أداء الطاقة.
- دعم أنشطة التصميم التي تأخذ بعين الاعتبار تحسين أداء الطاقة.
- التأكد من توصيل هذه السياسة على جميع المستويات داخل المنظمة وإتاحتها للأطراف المعنية حسب الاقتضاء.

QA Head Approval

Raed ElBahy

Signature:

1st January 2023

Signature:

